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Geachte leden van de Drechtraad, 

 

Afgelopen maanden heeft in alle 7 gemeenteraden besluitvorming over onze regionale samenwerking 

(het vervolg op de commissie Deetman) plaatsgevonden. Het is goed om te zien dat in brede zin de 

urgentie van uitvoering van onze regionale groeiagenda, door meer van onderop te organiseren, wordt 

ondersteund. Dat geeft vertrouwen dat we nu ook daadkrachtig de uitvoering van die agenda ook lokaal 

ter hand nemen. 

Zoals u bekend, ging het gesprek over welke taken vanaf nu regionaal en welke taken primair lokaal 

belegd moeten worden. De uitkomst hiervan is dat de taken in het sociaal domein, de bedrijfsvoering en 

de externe betrekkingen het beste op regionaal niveau belegd kunnen worden (blijven). De taken op 

ruimtelijk-economisch vlak (thans de groeiagenda genoemd) kunnen het beste primair lokaal belegd 

worden.  

Met deze uitkomst is voor 90/95% overeenstemming over een nieuwe werkwijze voor de groeiagenda. 

Ruim voldoende om hier samen mee aan de slag te gaan. Om ook de laatste punten op te lossen en tot 

de volledige score van 100% te komen, benutten we het proces om tot een nieuwe tekst voor onze 

Gemeenschappelijke regeling te komen. Ik heb collega Paans gevraagd (en bereid gevonden) om het 

gesprek over de laatste verschillen met de gezamenlijke gemeenteraden te voeren. In het proces 

proberen we dan voor het einde van het jaar een voorstel voor een nieuwe regeling te hebben. Conform 

onze GR zal Dordrecht hiervoor de regie (penvoering) nemen.  

Via de besluitvorming is mij gevraagd de voorbereiding  van de nieuwe samenstelling van het DSB en de 

(boven)lokale portefeuille-overleggen ter hand te nemen. Ik heb separaat de colleges van Burgemeester 

en Wethouders gevraagd mij de namen van de collegeleden voor de vier overleggen aan te reiken en 

van daaruit één of twee trekkers aan mij voor te stellen. Deze brief is bijgevoegd. 
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Deze trekkers worden in de gelegenheid gesteld de vergaderingen van het Drechtstedenbestuur bij te 

wonen. Tevens hebben zij via deze weg ook gelegenheid om bij de visievorming op de ruimtelijk- 

economische onderwerpen als portefeuillehouder richting uw Drechtraad op te treden. 

 

Ik zal me daarnaast met de colleges verstaan over de nieuwe samenstelling van het DSB. Hierbij moeten 

de portefeuilles van het sociaal domein, de bedrijfsvoering, Externe betrekkingen en financiën worden 

ingevuld. De overige leden hebben als zodanig geen portefeuille. Wel kunnen zij trekker van één van de 

thema's uit de groeiagenda zijn. 

Met de invulling van (boven)lokale én regionale taken, zal ik in het oog houden dat slagkracht én een 

goede vertegenwoordiging in balans zijn. Ik zal u nog voor de zomervakantie een voordracht voorleggen 

en besluitvorming voor een nieuw DSB voorstellen. Tevens zullen de portefeuille overleggen kunnen 

starten. Via deze overleggen zal aan de gemeenteraden de activiteiten (wonen, werken, bereikbaarheid 

en energietransitie) en de daarvoor benodigde middelen (geld en menskracht) ter besluitvorming 

worden voorgelegd. Onze gemeentesecretarissen en regiosecretaris hebben op mijn verzoek deze 

voorbereiding al opgepakt. 

Tenslotte vraag ik u als Drechtraad na te denken over de wijze waarop u uw vergaderingen inricht en 

daarbij wordt ondersteund. Hiertoe zal ik binnenkort in overleg treden met het Presidium van de 

Drechtraad. 

Het spreekt voor zich dat ik u van de voortgang op de hoogte zal stellen en besluitvorming zal 

voorleggen. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Wouter Kolff, 

Voorzitter van de Drechtraad,  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


